

Campaign for the Right of Entry/Re-Entry to the Occupied Palestinian Territory (oPt)

A Grassroots Campaign for the Protection of Foreign Passport Holders Residing in and/or visiting the occupied Palestinian territory

Registration of Denied Entry

Please complete this form if you were denied entry to Israel since 2000. The information collected on this form will remain confidential unless you designate to share it with your respective foreign ministry (#16 below). It is important to complete as much of the data as possible so that we can work towards eliminating this Israeli policy.

Complete form below to register Israeli denial of entry and fax to +970-(0)2-295-4903

1. **Name:** _____
2. **Date and place of birth:** _____
3. **Nationality:** _____
4. **Passport #:** _____
5. **Palestinian ID #, if applicable:** _____
6. **Phone and email contact:** _____
7. **Were any of the following born in the oPt (please circle):** *Parents Brother Sister Children*
 * * * * *
8. **Date and place of denied entry:** _____
9. **Number of family members trying to enter with you:** _____
10. **Were any admitted? If yes, how many?** _____
11. **Reason for visiting the oPt:** _____
12. **Intended length of stay:** _____
13. **Date and place of last prior entry into Israel:** _____
14. **Date and place of last exit:** _____
15. **If ever issued an Israeli visa, what type was it and how long was it for:** _____
16. **Can we share this information with your State Department or foreign ministry?:** *Yes No*
Please briefly explain your experience and what you were told at the border when denied entry:

حملة الحق في الدخول/إعادة الدخول إلى الأراضي المحتلة الفلسطينية

حملة شعبية لحماية حق حاملي الجواز السفر الأجنبية المقيمين في / أو الزائرين للأراضي المحتلة الفلسطينية

تسجيل منع الدخول

الرجاء تعبئة هذا النموذج إن تم منعك من دخول إسرائيل منذ عام 2000. المعلومات التي سيتم جمعها في هذا النموذج ستبقى سرية إلا أن قررت مشاركتها مع وزارة الخارجية الخاصة ببلدك (رقم 16 أدناه). من المهم أن تملأ أكبر قدر ممكن من المعلومات لنتمكن من العمل على القضاء على هذه السياسة الإسرائيلية. الرجاء تعبئة المعلومات أدناه لتسجيل منع إسرائيل لك بالدخول و إرسالها عن طريق الفاكس إلى رقم +970-(0)2-295-4903

- 1- الاسم: _____
- 2- مكان و تاريخ الولادة: _____
- 3- الجنسية: _____
- 4- رقم جواز السفر: _____
- 5- رقم الهوية الفلسطينية (إن وجدت): _____
- 6- رقم الهاتف و البريد الالكتروني: _____
- 7- هل ولد أي من المذكورين لاحقاً في الأراضي الفلسطينية المحتلة: الوالدين الأخ الأخت الأطفال

- 8- تاريخ و مكان منع الدخول: _____
- 9- عدد الأفراد من عائلتك الذين حاولوا الدخول معك: _____
- 10- هل تم السماح لأي منهم في الدخول؟ إن كان الجواب نعم كم عددهم؟ _____
- 11- سبب زيارة الأراضي الفلسطينية المحتلة؟ _____
- 12- مدة التي كنت تنوي قضاءها في الزيارة؟ _____
- 13- مكان و تاريخ آخر دخول سابق لإسرائيل؟ _____
- 14- مكان و تاريخ آخر مغادرة لإسرائيل؟ _____
- 15- إن تم إصدار فيزا إسرائيلية لك سابقاً، ما نوعها و كما كانت فترتها؟ _____
- 16- هل يمكنك مشاركة أو اطلاع وزارة الخارجية لدولتك على هذه المعلومات؟ نعم لا

الرجاء أن تتحدث بأسهاب عن تجربتك عند منعك من العودة و ما الذي قيل لك على الحدود عندما منعت من الدخول: